
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 431
Ministeren bedes gøre rede for, hvad ministeren mener med udsagnet: ”Skal
vi sikre, at pelsindustrien har en fremtid, er vi nødt til at forbedre dyrevelfær-
den” jf. LandbrugsAvisen 24. august 2012. Ministeren bedes herunder gøre
rede for:
– om ministeren ikke mener, at dyrevelfærden hos danske minkproducenter

er i top, siden ministeren kommer med den slags udsagn?
– hvornår ministeren vil begynde at omtale dansk minkproduktion i positive

termer for netop at gå foran, når det gælder dyrevelfærd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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